
Zápis z jednání
Rady vědecko-výzkumných zaměstnanců

Fakulty aplikovaných věd
Západočeské univerzity v Plzni

ze dne 13.5.2021

Přítomni
O. Severa, L. Lenc, L. Král, M. Jiřík

Omluven
M. Střelec

Místo a čas setkání
13:00, online

Projednávané body
Komunikace s VaV zaměstnanci

OS: Máme působit jako filtr a posílat jim doporučení na školení?
Naším komunikačním nástrojem by měl být email.

OS: O schůzce o směřování FAV a NTIS. Děkan slíbil získání pracovníka pro propagaci
NTIS.
OS: Chystá se úprava webových stránek NTIS. Nebude to nic velkého.

Rozebíráme výhody a nevýhody smluv na dobu neurčitou z pohledu zaměstnavatele a jejich
právní rámec na FAV.

Diskuze nad možným setkáním zaměstnanců:
LL: z krátké diskuze s kolegy - jsou k setkání skeptičtí
MJ: zdá se mi, že bez podpory vedení týmů tam mnoho lidí nepřijde

MJ zpracuje návrh úprav volebního řádu

Zapsal M. Jiřík


